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REFERAT EKSTRAORDIN^ERT ARSM0TE 2014

Ekstraordinaert arsmerte i Hundvag Fotballklubb ble avholdt p& klubbhuset torsdag 28. august
2014 kl. 20:00.

Saksliste:

Sakl

Sak2

Sak3

Sak4

Sak5

Sak6

Godkjenning av innkalling og saksliste
Innkalling og saksliste ble godkjent uten kommentar.

Godkjenning av stemmeberettigede mdtedeltakere
Det m0tte 12 stemmeberettigede medlemmer. I tillegg m0tte sportslig leder Audun Johannessen,
administrate leder Jaran Moberg og gjest Kristoffer Grassdal.

Valg av dirigent
Terje Abrahamsen ble valgt til dirigent.

Valg av referent og 2 representanter til 3 skrive under referatet
Jaran Moberg valgt til referent, Olav Madsen og BJ0rn Ketil Birkeland ble valgt til a skrive under pa
referatet.

Valg av ny nestleder

Bente Viken er innstilt som nytt nestleder i styret. Bente ble enstemmig valgt inn med
akklamasjon.

Gjennomgang av regnskap until i 2014
Regnskap pr. 1/8-2014 ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen.

Det ble redegjort for hvordan den 0konomiske situasjonen til HFK gradvis har forverret seg siden
3r 2011. Manglende innkj0pssystem, 0kt forbruk av idrettsmateriell, manglende s0knad om
kommunale midler, 0knlng i antall ansatte og u!0nnsom FFO fra h0sten 2013 ble nevnt som store
Srsaksfaktorer. Etter sp0rsmal nevnes tiltak som er blitt gjennomf0rt - kvalitetssystem for
innkj0p/bestilling, i praksis innkj0psstopp. Tiltak i lengre perspektiv nevnes i budsjett og
prognosegjennomgang.

Styreleder ber arsm0tet om § fa s0ke kassekreditt p5 kr. 200.000,- hos SR-bank. Etter diskusjon
ble dette vedtatt med to noter:

1. Kassekreditten skal avvikles sa snart det er mulig
2. Styrevedtak kreves for a benytte kassekreditten

Regnskap pa avdelingsniva ble etterlyst av enkelte, og det ble sagt at det skal vaere et mal a fa til
fra 2015.



Sak7 Revidert budsjett for 2014
Revidert budsjett for 2014 ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen. Vedtatt.

Kommentar pa at I0nnsposten i budsjett var h0y relativt sett i forhold til totale utgifter. Besvares
under prognose 2015.

Sak8 Prognose Budsjett 2015
Prognose for 2015 ble gjennomgatt av Styreleder Pal Erik Johannessen.

L0nnskostnader reduseres da klubben ikke skal ansette ny daglig leder, og sportslig leder gar av
med pensjon, jfr. kommentar p3 budsjett. Kommentar pa at det ikke b0r settes av penger til
treningsleir for a-laget. Kommentar pa at prognosen ser lovende ut selv uten 0kte inntekter.

Arsmotet avsluttet klokken 22:25.


